kb visit, and. Dr., Huntington’s
in December, 1899, he was
I by any other physician.”
vas the regular physician-tg
uir and Mrs. Wallace until
1899. He operated for hiem-
ulceration of the rectum in
of 1897-98; and later pre-
troublesome nervous disease
poster. He also assisted him
om numerous drinking bouts
not necessary to detail, but
d seem to have averaged
b every five or six weeks, He
those who ‘went on the fish«
September, 1898; never saw
suggest any abnormality of
mind when mnot intoxicated;
ad meals with Dunsmuit; he
food over himself, nor drag
never mumbled or talked
when sober; or talked falt-
isconnectedly; nor did he re-
amused in a childish way,
have Bright's disease, men«
oholic dementia, or delirium
jhough he came near it in the
f 1899; he had liver _and
ble but did not have tremor
had unusual recuperative
i his health appeared to be
ame in 1899 as before.  In
rt of 1899 during the nego-
the purchase of the Saa
perty, Alexander stated that
he property to go back to
hmes’s ehildren, and that he
nt the plaintiff to have a
money; and asked me what
hbout it, but I declined to
vice about the matter. In
we went about San Leandro,
howing me his intended im-
and we had a discussion
best place to get water to
place. “Cross-examined: “‘I
Dunsmuir’s society as I did
it; Dunsmuir remained con-
he house during December,
anuary and February, 1899;
et up till'11 or 12 v'clock in
s\he was of a domineering
ring character, intolerant of
h, and imperious to his em-
the fishing trip I moticed
PDunsmuir engaged in what
p. be a conversation abount
< ‘and as if they did not care
ard. Dunsmujr was the best
sherman of the party, and
noes, sometimes speaking to
in CHinook and sometimes

een, parlor boy and “bell
Grand from July or August
, 1898; saw deceased during
months of that time; never
any liquor, did bring cigars
er; used to ask me to do_a
hings for him: would ask me
at school, if I was good at
and how I behaved myself;
im drink; never noticed any-
with him. Cross-examined:
out 13 or 14 years old; Gin-
other-in-law; am not work-
smuirs, quit them in March,
Heceased go out of the hotel
” times: am not getting any-
ing evidence,
iness Men Testify :
tle, general manager of th
Collieries, knew Alexander
ars ago; had a conversation
h August, 1896, at Comox,
nder had come on a fishing
h occasion Alexander stat-
intended leaving everything
er James. In 1898 met him
harf, about 12 fniles from
nce they proceeded together
to the Trent River bridge,
ollapsed and was being re-

e bridge is' 90 feet high, and _

pz, and Alexander ﬁnd ths )
jked agross it together andgs
o et - 08 & :0{

1.0%e, -IWas, girasd
" Alexander had no difficnity
pver the bridge.. Never saw
ated or spilling food -over
incoherency in his talk; saw
in his business , capacity.
Ined, says he saw Alexander
a year between 1878 and
with him only one day in
1897.
, ship-builder, knew. . Alex-
about 1880 both in: a busi-
a social way, and did busi-
m until 1898; met him at the
‘bruary, 1897, secured a con-
bairing the Glory of the Seas
assistance at that time; he
that he was feeling poorly,
& leaving all he had to his
his children, and gave .us
that he and his brother had
business. Again met him in
1898 in his office and con-
he club where witness was
He did not mumble or
ulately, and was then as
ry keen business man, and
er saw him unable to do>
i cross-examination - witness
exander was of an arbitrary
and showed it in- matters
and that when he came to
in effect took entire charge
mer. His physical appear-
out the same. in 1898 as be-
er reason he gave for leay-
eriy to James was that
he would be justified in
honey to his brothers-in-law
He was always sober when
‘him in the office.
len, ship-builder, brother of
witness, says -he = met
number of times in 1897,
n 1898 he had concluded @n
with James with regard to
e Bristol, when Alexdnder
id changed the plans alto-
d to meet him in the even-
¢lnb and have meals with
never saw him intoxicated
In other occasions his con-
s normal, never heard him -
pake incoherent remarks, or
bd; saw no chapge in him
tween 1897 and 1898; found
arly sharp and shrewd in
créss-examination he says
vas considered a drinking
club, and although he had
him several times never
m under the influence -of
t on one oceasion when his
ed for him and took him

r. Davie's View

Davie, of Victoria, knew
put 10 or 12 years; met him
t the Union Clpb,: Vietoria;

attend him Apgust 21st,
led him almost daily until
pth: he was suffering from-
vas verging on delirium tre-
t off the alcohol, and gave
nd in two or three, days he
pver rapidly: he had a strong

about the 5th of Septem-
him out on the street in

1 Dr. Thorne; “I eould not
ktruck with his wonderfully
ance”; he was in souns
ition after he got over the
ting from the sudden shyt-
be alcohol; persons who «gie
ive use of alcohol rarely die
Hementia; but generaly from
pmach trouble-and arteriel-
eased had not Bright's dis-
hld not possibly have died of

was capable of attending
a“few months before his
e can recognize the mental
an advanced stage of alco-
in; the disease takes over a
Blop.”  Cross-examined: . the
e case_and the evidence of
attendants “leads me defi-
conclugion and that is that
i of alcoholic meningitis, he
of dementia; that is _also
e infereuce from Dr. Jane-
e, as theré can be mo re-

s

¥

|
|

{

- L

3

- VICTORIA-SEMI-WEEKLY COLONIST, FRIDAY, JANUARY 12, 1006.

covery from alcoholic dementia; the de-
ceased in 1898 had ‘affections of the
heart, . stomaeh and liver due to eon-
tinued drinking; did not see him aftér
Lie came back from the fishing trip, Re-
l-.\'uéuiued: he did not have meningitis in
1898,
Alexander’'s ‘Will

C. B. Pooley, solicitor for Rebert
Dunsmuir and afterwards for his wid-
ow, the intervener, and the sons, and:at
present for the defendant; knew Alex-
aunder from 1872; knew his family well
srom 1888; met him in October of that
year in Sali Francisco at ‘which time he
was agent for R. Dunsmuir &, Sons; he
was elected president of the railway
company and vice-president of the cnf‘h
liery company on his father’s death:
and continued to be president and vice-
president respectively  till his decease.
He attended all annual meetings of the
two compauies except in 1894, 1895 and
1899; went with him on the fishing trip
in- September, 1898, as far as Comox;
saw him and James together on legal
business on the 16th September;they
had a.warm discussien as to what course
should be pursued with respect to the
litigation over the tug Czar; Alexander
being in favor of eettling it, and James
being for going on.. The mext day I're-
ceived instructions from Alexander to
settle for $22,000 which I did. Next day
saw Alexander on the 29th in connection
with the Victoria Lumber company; got
all my instructions from Alexander. %)n
the same day he gave imstructions for
his will; he had propesed to have trus-
tees, one of them to he myself, but I
declined: and on . advice he changed
his mind and decided to have his bro-
ther James as executor. He left in-
structions t@_have the will drawn up so
as to leave 1000 to each of his sisters,
and the balance to James. On the 5th
of October he came in and after hearing
the draft read to him said “I want you to
draw up a will that they cannot upset,”
I said I can draw up a will for you that
they cannot upset in law, but that is
all I can do for you; and I was laughing
with him at the time, of course, chaffing
with him. And I'drew up a very simple
will, the most simple that is known to
any of us, and handed it to him, and he
looked at it, and he said, “Is that a
good ~will, is that sufficient?’ And
says “‘Quite suffieient.” ell, he seemed
to have a bit of doubt about it,

1 then sat down and:wrote the letter for
him. And he took the will and letter
with him, to consider it. Q. Did you see
him afterwards in connection with it?
A. Never.” Q. Never saw him? "A.
Never in connection  with it, He told
me afterwards of hig signing it; but he
never eame to consult me further abont
the will. ' He told me afterwards that he
signed theé, will, but he had torn up the
letter; he ®ays, “I have left it to James
to do the right thing. I cap trust him.”
On the 30th I left with Alexander and
others for ‘a fishing' trip ‘'on Cowichan
Lake, Alexander hiring the tug and

was not within reason, thit there w
not. ten per cent depreofation in the iron,
and that the roadbed he would be paid
for by the revenune he received from
hauling of the logs. And I am under
the impression that I finally agreed with
him to allow ten per cent, depreciation
on rolling:stock, I to- have the privilege
of buying the rolling stock at the value—
its original walune less the depreciation
acconnt, . Yes, A. In fact .l did
buy ‘some 13 or 14 ears from him on
those lines.. Q. T see,- What was the
arrangement that you finally arrived at
he should be guaranteed eight per cent,
on the investment, -and what was the
ninimum—— A. The arrangement was
that we were to pay him 75 cents a
thousand fer haunling logs,
* * * * *
Q. ‘Just go on Mr. Palmer. A. .And
guarantee him a minimuim of at least
eight per cent on the investment.
- Q. That was the minimum? A. Yes
sir.  The qtestion arose—there was a
map. of our limits there, and. he wanted
to know approximately where the road
would be built," and wanted. I should
guarantee that the grading would not
cost: fo exceed a certain amount; and
I told him I could not do that, because
I could not guarantee that they would
not strike rock. And also the question
of spurs ‘was gone into, and we were to
build all spurs and side tracks, that is
to do the grading and tie them, and
the railway ecompany were to furnish
the rails and ‘lay them. And he wanted
w4é shounld guarantee fo handle a certain
-amount per day. which I refused to do,
explaining to him that it weuld not—it
was pot reasonable to make that de-
mand because we. could not anticipate
the market., we don’t know what—our
mill§ might burn down or close down, and
that is why I guaranteed him that rate’
of interest ou:that investment. That is
practically all. Q. Wel, what sort of
business ability did he sow in this trans-
action? ° :
* Bl 5 * b Ed
A. I thought he acted as a bright,
sharp, shrewd business. man, looking to
the best of the barymin in every lttle
detail. W 0
Q. Did you find him an easy man to
deal with, as a business man? A. To
the contrary, vary hard. . - ’
Q) Now had you:iany -gonversation
before—I am not.asking Wwhat it was,
but had you any conwersation or nego-
fiations with James Dunsmuir respecting
this matter, thig very matter, before
that?- A. T had. . iy
+Q. - And were any:terms agreed to or
assented to by James before that? ' A.
There was-a partial agreement. :
Q. A partial = agreement, certain
terms, that is? A, Yes, :
,  Had been agreed to by James,
Now, in what wa{)_ was . that partial
agreement treated by Alex? A. e
told James he was too easy. 3
©. ‘Were any of the terms varied
'byQAlex? A. Yes, sir, ¢

To ‘whose advantage? - A. The

boats,’ and eatehing the laxgest fish. . On adv;ntnge of the H. & XN, Railway eom-

all these oceasions Alexander was sobey,
nor wag there anything wrong with his
speech or walk. He was a clever
business man and of very determined
mind, .and in matters of difference be-
tween thim and ‘James his will usually
prevailed:” When James returned’ from
San. Francisco after the marriage he
brought back the will of 1898, and was
about to' tear it up when I advised him
not ‘to. and he followed. my advice.
Cross-examined, witness says he was
not' consulted 'by the intervener after
1897, and but once in that year.

H. M. Hills, barrister, law clerk in
the office of R. Dunsmuif & Sons, was a
witness to the. will of 1898, Says Alex-

him_at the ¢lub ab 10,

}dg met” ) dt
e~
'him “to read it, and ‘upon heing told that
it left éverything to James absolutel
said he would sign it, and thereupon
got. Mr. Cassidy. The ldtter was also
asked” by Alexander if it gave ‘every-
thing to his brother James, and upon
_eing assured by hini that it did executed
it in our. presence, and we signed as
witnesses, . Alexander 'was then sober
and talked quite rationally. In croses-
examination says “l met Alexander on
only a few occasions; on the occasion
in gaestion he showed signs of dissipa-
tion, aithough he was sober that after-
noon; did' not notice any difference in
his walk from -that of other middle aged
men; when Dunsniuir was geing out of
the room and putting the will in his
pocket "he sajd “What had 1 better do
with it,” and in answer to my sugges-
tion “Shall I give it to your rother 2’
he said “Ng,” lenving the inference that
he himself would give it.””
. R. Cassidy, parrister, met Alexander
in the rall of 1898; had a good many
conversations with him{ was one of the
witnesses to the will of 1808. = Before
executing it Alexander asked me if the
will was- all right, if it had the effect
of leaving everything to James, to which
1 replied that he might takedt from me
s a professional man  that it was all
Tight in that respect. It was then exe-
cuted in presence ‘of Mr. Hills.and my,
: ' self= Alexander was sober. About this
period I had several conversations with
him, and had seen him several times at
meals at the Unios club. He never
dropped his food or mumbled, nor did
I observe anything the matter with his
mind, or see him drag his feet. . In cross-
examination witness says he has acted
and s still aeting for James in some
legal business; sy
The Best Sportsman

o

W. ‘A. Bissett, master of the Thistle!

ove of the Dumsmuir boats, details the
various places visited during the fishing
cruise: in ' Septémber; 1808. Dunsmuir
caught the mest fish and was the best
}{lﬂt 1 always got my orders from
d,ﬂnsmmr where I was to go. Dunsmuir
id not drink anything on the trip that 1
saw except: a glass of heer; his conver-
Is‘anon was always connected and intel-
igent; he did mot drag his feet; his eye-
sight was keen. ‘He ‘called for a pi
of vension. ‘eight .or = ten days after it
}‘ﬂs hung up in the foc’sle to test
owe’s appetite for old meat on a4 wager
Which I had forgotten about. On one
oceasion I remarked to Dunsmuir’ that
Wwas surprised that Dunsmuir was not
constantly interfering with me judging
from what I had heard; to which he re-
Dlied that 1 would soon have heard of
it'it I had not minded my business
Keen on Business Matters ;
LE. J. Palmer manager of the Victoria
umber Co., firgt met Dunsmuir in 1890,
Saw him several times, the last oceasion
being on September 28th, 1898, when he
et Alexander and ‘James by. appoint-
ment at Vietorig. The interview was
ahout the building of a branch railway
into the timber limit of the company,
e transaction involving the expendi-
ture of npwards of . “We had
considerable argument about the build-
ing of the road:; Mr. Dunsmuir smade
some demands that I thought were un-
reasonable. Q. ‘When you say Mr.
Junsmuip~ -A. Mr. ‘Alex. Dunsmuir;
he transacted all the business. Q. Alex.
Junsmuiz transa
. Yes: and he finally gave way on
some points and I did on ers, 4nd we
finally agreed that they should build the
Tosd in, and that I should guarantee—
I can only remember this on the notes:
the notes—I will judt read what it says
there: Went to Vietoria in A, M., had a
long interview with Dunsmuirs. A
o guarantee them eight per eent. of in-
vestment for -ten years on building of
rond. Q. This you say took an hour
and a hglf or two hours. What were the
Various . thi discussed pro and con
between yoursélves and Alex. Dunsmuir
—to give us the general ides. A. . One
was that he.wanted I should allow ten
Der cept. depreciation on the account,
Q. 1dee, A, Well, I told him that that

all the business?

any. 2 :
X Could ‘Drive & Bargain
"> Q. Which agreement would you say
was more in the interests of the Victoria
Lumber company. the one you had. parti;
aily ‘made -with: James or the one you
finally made with Alex? A. I did not
finallyy make the  one with Alex. be-
caunge—— .
. Q.” 1 mean as farias you got with it,
the ggreement that "you arrived at that
day? A, I.would have been perfectly
willing: to 'make the one with James,
but I did not make the one with-Alex.
Q. And “whicli did you censider the
moré advantageous for your cﬁmy‘a&{?
A “Why “th with - My, ‘Janiés
[ DRopiult, eton pae ool Go
~ In this transaction Palmer. sags that
the business was all transacted by Alex-
ander, James uot speaking a  dozen
words, . On the next day, witness and
Alexander "had a . discussion about ‘the
lx:xflléergl resourees of the E. & N. railway
elt, g : : :
George  Gillespie,. manager eof 'the
Bank of Commerce, knew = Dunsmuir
about 12 years: had an_interview with
him in San Francisco, February, 1899,
wwith respect to a business in which Al-
exander's nephew was interested, and
which was in difficulties. . Alexander
made inquiries as to the .eause of its go-
ing behind, and as to its pros 8, 8
finally decided that he would not ad-
vance siy money. He showed keen
business ability, and was gs rational as

usual,
~ Bhomas Whitelaw, dealer in machin:
ery and salvor of wrecks, a witness who
was. examined i Sap Frane under
the order of this court, says that he knew
the ‘deceased for about years; that
he had many business dealings with him
4in-San Franciseo and Victoria; and in
orossmmtng}ian that he often had
drinks with Kim; that he considered him
a m te drinker; that he never saw
him the worse for liquor; that in the
spring of 1898 the Bristol, which Duns-
wuir had bought from him for. $62,500
took fire: in the hold, and that Dunsmuir
od Mm to investigate its origin

v which he .did,
Joshua Freeman,

PP R L

L
imarine superintendent for the K,
Ry. Co. knew Alexander since 1886,
ugled between Comox or Departure Bay
and San Francisco; made about five or
six voyages a year; used to see him near-
Iy every day when I was in San Fran-
cigco hetween ¢ was on intimate
té?r‘;-. ith him: lived with him aboat
half the time: used to fix the rate with
him - from 1892 to December, 1809 for
chartering my ship “The Glory of the
"' gharp on: Business Matters

Sén#’"; totind him sharp in business mat-
tgs;’l was kept down to the lowest pos-
sible rate, Alex. heing posted.on all the

e o

me he s :
1{!!4: o Nto chichﬁIef, at
ng, going in ma’ T
By “finally took his advice
and was afterwards ‘glad I did, TUsed
to see him 'ttequentlé’ut the  office or
the hotel or: on the xchange.  During
189@ and 1897 Alexapder often said
that ‘he was going te leave everything
‘to James. About; Qctober, he was
in doubt whether fo give Mrs. Wailace
4 lump sam of 81, a month as he
thought it might ineenvenience his tro-
ther fo pay the 1,00 02 month, but fin-
ally decided on that. _“‘Mr:;}nuaee was
present a number of'tim Vduﬁng these

fversations. and knew his tentions.
‘Elgxqu, er told me that he had .told his
brother 'to bring his will down so that
fhere would not be any guestion-ahont it
after he was marrigd, and I sugzes‘ed
eﬁ“f He rould not make a will in Ban
Francisco and feave his rélationy cut,to

Ire replied that he eould, that they

could not brea will in British Colom-
bia the same as. they could 1a San Fran:
cisco, and “for that reason he was goini
%o have @ will brought down ard signed
atter the marriage q as to.make it legal.
In December; 1809, ‘Alexander told me
that he thought his mother had no rh:};::

it all” and that his
YTt
ber, 1899 Tkéd

ot “ca,
1 tﬁw
‘Septembe

busin
i
nrdc

{3
L i1

never saw ]
many dma':
;ever see him

g his

failing of memory;
his food although 1 was
with him at'meals: nor did
acting in @ childish way, or shulti I
fest. M#s, Wallace was satis with
the pi

?»—’.fn?i'f it in writing for fear that some-

thing might happen to bim. Havse sean

for: the sale of :
to charge BA00.000 foF, H080.000 far the

. Wal
: t James made for
e ‘w:lyl"he fﬁ trg‘:tde“d her, but |

Alexander when he was drinking too
much, but never” thought he would per-
mdpently injure himself any more uan
fothers svhom I have seen drinking.

E. W, Brock, weigher for R. Duns-
muir Sons Cempany, knew Alexander
from 1895; was a bellboy at the Grand;
saw him nearly every day before he went
to San Leandro and about twice a month
afterwards at San Leandro; got his em-
ployment in. the company from Duns
muir who avould not speak to him around
the -office " except when he had to but
treated - him very kindly outside of the
office; saw Dunsmuir on. the average
about two or three times a week at the
office. At San Leandro witness used to

ake stif walks with Dunsmuir over

e hill" where he had built a reservoir;
his health seemed better than former-
ly; he used to go at least two or three
times a week to the office, sometimes
every week day. except Saturday; never
saw him drep his food or drag his feet;
saw him a few days before his last trip;
he talked intelligéntly ~and looked the
same as usual o

Dr. Sill attended Dunsmuir in April,

, who was recovering from a spree.
He prescribed for him, buti did not see
him again.. - He seemed intelligent and
did-not mumble.
Sensible and Busingsslike

J. B, Freeman, architect, first —met
deceased about. April, 1897; was the ar-
chitect of the .8an Leandro house; dis-
cussed the plans with the deceased and
Mrs. Wallace: he decided on a house to
cost about $20,000; after inquiring as
‘| to. what some changes suggested by Mrs.
Wallace would céost_he told me to make
the changes: after the bids came in he
considered the price too high, and after
refusing to go -on, finally 'yielded; he
|asked for figures on removing the old
house and on getting them gave orders
to go ahead; saw him continuously from
April. 28th ~ to about December 15th,
1899, two or three times a week on the
average, sométimes at San Leandro and
sometimes in the city; at the hopse he
would point out what he considered de-
fects in construetion and various changes
he wanted made; -he was sensible and
businesslike; saw him last about De-
cember 15th when he was as rational
as usual; have several times discussed
general topics with him.as well as Xhe
‘building; he appeared to be a strong
minded man. Ex;css-examined: the esti-
mated cost was, $26,000, but the house
including grading cost $40,000; don’t
know what caused him to change his
mind as to going on with the house;
sow him in bed several times when he
‘was under the influence of liquor; would
not agree with any doctor who said he
was of unsound mind; he could do busi-
ness even when ‘he was dronk, On be-
ing re-called he says he had a discussion
with deceased about a sewerage contract
on November 1st, 1899, and a few days
later ahout putting in a motor ‘and
pump. ,

A. M. ‘Burns, marine surveyor; knew
deceased from about 1877; used to see
him very often until his last visit to
New York—in his office or on ’change,
or on the street, or in-his rooms at the
Grand; he’ised to talk apout the rail-
rogd and the mines, and his family
matters; talked over the damage to the
steamer Wellington with kim' a year or
so hefore he died, and got orders from
him to repair her; “it never occurred to
me that there was.anything wrong with
{ his mind; he told me more than once that
he had made a will and left all his
pronerty to his brother James'; this was
several years before he went t0 . San
. Leandré; ‘went- over the. plans of the
house with him; he discussed them with
me and the architect . reasonably. and
gensibly ; never saw hjm drunk. and have

.drunk with him many fisies; “he was;a
Dk, ot 2, REST b o i
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dnyene could influence hinmto. de any-
. thing ‘he did not want.to dej he told me
that he had put the San Leandro.place
in Mrs. ‘Wallace’s mame, and told. me
about the 'plans for building a power
plant:on-the property, 1 am still doing
business with the company. Cross-ex-
amined: saw him two or three times a
'week when he was convalescing at the
Grand: heard that his illness was caused
by | drink.

B. Prather, land ‘survayor, met  the
deceased in April; 1899: located 'the San
Teandre house, and laid out the roads;
was there at different  times between
Anril and ‘November 8th; saw Alexander
there about. hailf ‘a dozen times; alen
twice on his way to the eity; discussed
the work with him: had a conversation
about a fence that wag not on the bound-
lary; algo as to where a sewer was to
‘he located. . Alexander discussed and
changed.the location of the drives, and
several times discussed the advisability
of altering #. steep grade in -the main
driveway. Hé n\:o had pertions’ of the
estaté which he had leased for raising
hay surveyed by witness, and paid wit-
ness for his work by cheque, Never saw
him drag his feet; his conversation was
intelligible; observed nothing wrong with
hig mory; nothing "noticeable in his
speech, although he spoke abraptly at
times, as if he was used tol giving com-
mands. Never heard him mumble or talk
incoherently. - In cross-examination wit-
ness says that he did not suggest the
change of grades. Alexander gave the
orders and he carried them out,

Keen, Shrewd Man
Harry . E, Wharton, contractor and

and a
N
onths before our

Olem.“;nymlﬁmvexypoof. 1 had
troubled for about eight years with female
!dochn:.:ig“: ; ns

[

o ’
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builder, says I did ali the carpenter work
on the San Leandre house; the contract
‘price. was  $13,000; 1 was en
it nearly a year from June, , to June
1900; I was there every day except Sun-
days I met Ale: er about the iniddle of
June, 1899; the first month or six weeks
1 saw him every day about the grounds
exgept for 8 jod when he was in the
doctor's hands, and did not get ont a
great deal; from .about the wmiddle of
July until’ he went to New York on his
last trip I saw<him npearly every day,
sometimes for .an- hour and a half at
a time;. he oftén-came inside the buiid-
ing apd talked about.the various parts
of the work; he seemed to be very much
interested in it and hiow it was to be nfi-
ished; although he moved feebly heywas
able- to get around very well; 1 dever
saw him assisted in any way; his con-
versation whas intelligent; he ‘appeared
to e a yery keen shrewd jman m;ldp knew
what jhe -wanted; E'had a very full dis-
cussioh with him: about building a stable
and he finajly settled what he wanted;
I never had any difficulty in understand-
ing what he said; he was abrupt and to
the point; he and- Mrs. Wallace had 2
discussion for about an hour and a haif
over the best way to meve a building
suited for a gatekeeper’s. lodge so as not
to damage the orchard; he diseussed and
seftled ‘the plans for a building to contain
an electric ‘light pldnt; he was. amen-
able to reasou in discussing all. these
projects; he -looked vigilantly after  the
construction, and had any defects which
he noticed remedied; he was a very ob-
servant man; he looked: after my com-
fort and provided me Wwith luncheon; I
met him on the ferry in September when
he, was alone, and going about without

went in December we had a discussion
about the lien law: of California with
the resunlt that he took the risk of paying
‘me the greater pdrt: of my money be-
for the time for filing liens had expired;
I never heard him mumble or indulge in
silly talk; there were several occasions
on which ¥ saw him prefty badly under
the influence of ligunor; several days be-
fore his marriage we had a discussion
about" the possibjlity of getting a mar-
riage license without the papers getting
hold of it. In eress-examination, says
that he will not say that Alexander was
not the worse for liquor about once a
week on the average, but that he did not
talk with him when_in this condition.
Conrad, Fink, furnlture maker, met de-

Leandro at Mrs.. Wallace’'s request
make skefches for some ‘furnishing and
decorating; deceased showed me the rooms;
made some sketches ugider his instructions;

agreed as to the price; then had inter-
views about ‘other

served nothing extraordinary in his speech

care of his business.

regard te'the mantel in ‘His room; he found
fault with some of ‘the: contractor’s work:
at his office when 1-
do the work, -he ask

he
n,

ng .about; “‘could tal

what .we wezre talk
dthei sensible wan,”

to him like fo any

contractor, says th
ed with ‘Alexdnder

‘an ‘eleetfric - holst for' @ isteam
; that

‘man, but haed-headed) that In 1899 e ha

signin,

the matter with -him;

n
fore it ‘'was elosed.

Always Talked Intelligently

dro, Ma " 1
since, Saw decéased nearly every day
cept
two;

was present at the pony ©

when he came in April
Dr,

Leandro at reguest of !
he was attending, sometime :when
convenient. n Deeembier 8
lungs normal’ - slightly accelerated,
digestive organs-

with a slight tremor, :
aggerated. On this occasion Alexander
showed

told about Alexander’'s Bprees,

there that day;
froit trees that

dementia.
that there was
might pot ‘have
taken care of himself,

took
der’s . death.

: Sober at the Wedding

gaged by Mrs, Agnew to malry

addicted to the ex

ascertained by . personal
was sober hefore performing the
him; he talked clearly, distinctly,
telligently,
ceremony; never heatd a man
the cefémony more clearly; he
told me that he was golng to

turn; .observed mothing
Mrs, Agnew .knew
17 or 18
used to yisit, them at
gbout twice a week;
gnently there; used to
Iy with them;
:hemhwu u;;h Do
speech; saw ‘them a
San Leandro; had meals there;
him talk fncoherently .or ai
wpul :
slow; he did not drag his feet; he
there in April and during parts

‘the -Grand °

two or. three weeks

Mrs. Wallace; never saw
drop
toria in 1808 he told me
band and 1 would find g

would -make s present of it fo

Wallace svapted it ¢
that &ie would net live there.
showed him the San Leéandre
he took, After he bought
Wallace -made o
part of the San
daughter, the
vead, sal
at all; tore
and ‘insisted on the
him: in the. event of
%ment 1:';

unsmu
nothing; noticed no differer
ner 8, At the Grand hotel,
fore “he came to Vidtoria, im

the place, Mpra.

rOperty
her death. 1

view which had just ta

Janies and Alexander;

ed on |

any assistance; a few days before he

boensed in Beptember, 1899; went to s;;u
0

then had twd intérviews with him apd

A rooms - with him ‘and
Mrs. ‘Wallaee: saw him about three times
between October 7 and December 26; idis-
cussed the plans and work with him; ob-

or getions; he seemed capable of taking

Cross-examined: Had heard before I met.
him' that The wae & hard drinker; never
sitw him drunk; he wanted to please her
in settling on the furnishings, but had his
own idea rather than 'hers carried out in

plained how I would

me if 1 was going
to -do the job. right, and if that was the
best I, could do; once explained to me how
was going to hawe: some art glass pat

. ‘Re-examined: e seomed to ‘understand

Arthur . Ridley, eleéttrical enginger and
“He Dbecame -acquaint-
: " the spring of 1896;
that he .tried to persuade him to suhstitute
hoist for un-

{ g S S i el g e

‘the contract. for- the -electrical intsaliation
at the. San Leandro estate; that he saw
-bim onee or twice at his offiee before.the
of the contract in November or
Decembersethat he did not notice anything
1 In Pross-examina-
tion, he sald that the most of the business
aﬂ:’u done with Lowe; bnt. that the transac-
§ had to have Alesander's approvil be-

Pat Nevin, teamster, went to San Lean-
reh, 1899, and has worked there
ex-
on two oécasians, for about a week or
he went over very often to the city,
sometimes in the buggy and sometimés in
the carriage; used-to drive the buggy him-
self; always talked intelligently “and dis-
tinctly, although abraptly; -never mumbled;

incident, but did
not see him cry; never saw, him cry; never
saw auyone help’ him  to walk; never saw
his hands shake; he was mueh stronger
when he went away' in December than

Huntington, = éxamined - Alexander
about the end of November, 1899, at Sanp
8, Wallace, whom
it was
foungd -his

in_ fair econdition, tongue
Jeflexes slightly ex-

him all o¥er the house' from cel-
ar to garret;-his wialk and talk were nat-
ural; having regard t¢ what he had been
) : he was In

» remarkably goed coudition; had dinner
Alexander talked about

he was going to put out;
he had a Lttle chdmpagne and ate heartily;
does not consider ‘it possible that he had
In cross-gxamination,  he says
710 reason why Alexander
ved for years if he had

1t will be noted that the examination
place within two months of Alexan-

W. C. Shaw, clergyman, says he was .en-
Alexander

to Mrs. Wallace; had heard that he was
ve use of liguor;

interview that he
f ¢eremony;
bad fonr or five minutes’ conversation dwiﬁlh
an 4
He talked about the marriage
ﬁ through
-afterwards
New. York
and invited me to vielt them on their re-
eculiar about him.
, ‘Wallace about
eavs, and Alexapder since 1898;
hotel
met Dunsmuir fre-
have Junch frequent-
Punsmuir did not mumble;
thing noticeable about .his
t twiee a week gt
never heard
tedly; he
walk 8 great deal sometimes, but
was 1
of June
and Jaly; had lunch slone with Dunsmulr
before the marriage,

when he stated his intention of marrying.
A hhn“dru_nk or
his food. Before coming up to Vie-
that if my hus-
suitable place he
1 L Mrs. Wal:
lace; and the first *placé which, I showed
Dunsmuir he rejected, but said if Mrs.
ahe could have it, but
We then
place, which

will, d{nwhlch she left
Lean estate to her
plaintift. Dunsmuir heard It
he wanted none of the plaintiff
it ups-threw it ’30 the fire
verting to

was
the wedding, and the dinner;
was -perfectly Sober and drank
ee. in ‘his man-
he said, *I am having &

y ‘Mrs
Wallace told me the resnlt of an inter-
R place between
at  James had
agreedto pay her §1,000 a month for life

lhn the event of Alexander dying before
er.

J. 1. Agnew, husband of the last wit-
ness, sald he hought a pair of horses for
Alexander in 1809, by his instrnctionss
also a set of harness; used t6 visit Wim on
an ayerage once 8 week at the Grand bo-
tel, and stayed several nights at San Lean-
dro, at least once & month; msed to walk
with Alexander over the placey Alexander
walked and talked the same as other peo-
ple; he looked at and discuseed two. other
properties with me before he chose the
San ZLeandro property; he did not ‘have
any. liquor on the night of the wedding;
he asked for pen and ink, and called Lowe
and Taylor into a room with him; James
and he did not have any private conversa-
tion before the will was signed; on one
occasion at San Leandro he teld me that
he did not want either of Mrs. Wallace's
children to have  any of his money, as
he had dope epough for them; om.one ocC-
casion the plaintiff made some reference at
the table to Alexander's drinking which
offended him. On- the night of the wed-
ding Alexander’s wife executed’ her will in
presence of the witness and his son.

J. P; Taylor,” voal dealer, - buys cargoes
of coal from the Dunsmuirs, and sells it
in Oakland; has not the exclusive right of
purchase, and does not buy it on commis-
sion; piso buys coal from other firms; first
knew ‘Alexander about 1877; was a person-
al felend of his; last saw him December
21, 1899; used to see him dally for about
two years, latterfy two or three timeg a
week, imeluding 1809; sometimes with- re-
gard to business, .sometimes having only
«general conversation; nsed also to see him
sometimes at San Leandro, In 1899 saw
him at the Grand botel when he was ill;
he talked as rationally as usual.

An Unimpeachable Withess

The witness then details some conversa-
tions had at San Leandro, which 1. will
quote, as it was admitted at the bar that
this ‘witness' integrity and fairness could
not be impeached:

Now, tell us some of the occasions
when you met him in San. Leandro that
you remember about. “A.  Well, 1 remem-
ber us going out there to see him 'and
walking around and looking at the num-
ber of bulldings; this. ranch had heen a
ranch -on which the former owner- had
kept race horses, and he had built. g race
track, and a great many stahles and barms;
and Mr. Dunsmuir and I used to walk
around there; apd he said—he told me he
was going to remove all of those, that he
would have no use for them, with the ex-
ception of a barn or two that ‘he might
keep for hay until he got his own stables
built. And he also said that he was golng
40 plough up the race track; he said ‘the
land was good: land and he was golug to
plough that up and use it for some other

pn . There” was a small track: that
1 they had for trotting yearlings .in, that
was all inclosed so that noair could get to
it, and he took me around in that to look
at it; and be salu that cost a good deal of
money, and it is no nse at all; I have no
use for it.. Then there was a tank that
had been built there—instead of trotting
‘the horses on the road, the former owaer
had the -dea that by swimming them it
wonld  develop their trotting powers, just
a8 well as trotting them on the hard road,
and saving their feet; and he had a ‘tank
bullt there sixty or seventy feeét long and
twenty feet wide, and they would take the
horses and lead them from one end of
the tank to the other; and they had a
boller and everything there to heat it;
and electric lights. And he said-that that
was @ good deal of money to expend in
that way, and the man was very foolish
to expend money in thdat way.

Q. What other occaslon can you speak
of, the particular occasion that you saw
him at San Leandro? \

A, wgll, I think it was in the month of
May that 1 was looking around these bufld-
ings with him, and he said, here is an en-
gine here; den’t you want to buy this en-
gine? And Tilooked at 1t and said, Is the
engine-in good order? He sald I believe
it is, James; it looks all right. I belleve
it is a good engine, I had been wanting
Aan mg::. e ey
. Q. Was thio-eugipe baing used-by:him. at
ERAL (time 2 et TR A T Y

A. No,. sir, %

Q. It 'was not used? :

A. And'he sald he was going to sell it;
and he gaid: It Is not my engine” He
sald “Mrs, Wallace will sell it, but I want
to see if you want to take it."”” And I said,
“What -can.you. sell it for?’ . “Well," he
says, ‘‘you can have It for $200.” ‘“‘Wel),"
1 says, "I need an engine”; I was project-
ing some improvements down on my bun-

der 1 will buy‘it.” = And he sald, “Yes, you
l6ok it over.” And I -sald, “Will you
take it down?’ And he said," ‘No, you
will have to take it down yourself.”” 8o
I sald sopething about some: steam pipes
that he had there that were no particular
use for them, and I said; ‘‘You’ .don’t
want these?’ And he sald, *‘Oh, no; you
can have :those.” 'And then: when we:
went back to thé house, he said to Mrs.
Wallace that be had been speaking to me
about buying that ne and that I was
going to. - And I said, *“Well, 1 will.send
my engineer out to look at it And I
subseguently bought it and paid for it.

Q. Any.other occgsion that you remem-
ber specifically at San Leandro when m
twere discussing matters with him, or
any . conversation with him? For Instance,
was there anything about water?

there close to the aonse, in the chicken
yird, and they sank some three or four or
fve wells there; and he was very much dis-
satisfled with the well-borer ‘that he had
not got water; he said he had left it to
his fudgment to ‘get the water, that ‘he
was satisfled tnere was water on the place,
gnd that he was going to sink untH
found it. And he ‘sald the well-borer ke
didn't think had used very lcooa Judgment.
sinking there, And the wellvborer
<1 don’t know whether it was the
ene or apother one—until they did get
well .of water, in a different locality.

Q. In a difterent locality? Did you ever

gtay over night at San Leandro.
Yes, sir, :

Q. Wnen you were out there on these
occastons? ¥

A. Yes, sir. ' .

Q. Merely omce, or more?

A. Several times. i

Q. Several times stayed over night? And
when you stayed over might, you wonid
go back fo Osakland the next morning, I
suppose? v y

A. Yes, ‘sir. ;

Q. And would you go slone?

As No; upless 1 ‘was driving.,  If 1 had
driven out with my horse, I would drive
into Oakland alone; if I had gone out on
the train. qr on the car to his>place then
I wonld go down op the train in the morn-
ing with him, from San Leandro,

Q. And where would he be going?

A, He would be going t¢ S8an Franciseo,
. Q. Was there any other occasion ‘that
you were there that you bave a distinct
recollection of? .

A. T remember walking down with Irim
once by the ereek that ran past the house—
we passed the creek that ram  past the
house, & little stream there; and he com-
plained about that. man that had put the
culvert in there; --.at he had not extend-
ed it sufficlently to protect the banks, and:
sald he was going to have that changed;
he said tnat it was not any good the way
it was; he would bave to have it extend-
ed. And he subsequently had it extended.

Q‘i Any other occasion that you remem-
ber »

.. A. Well, 1 remember Mngx through the
honse several times with him; and him
taking me down into the cellar
ing me where the wine was golng
to be, and the coal bim, coal place, where
the coal was to be put; and going upstairs
and through the rooms, and him showing
me the rooms he intended . for Mr.
Jagmes Dunsmuir when e eame down; also
taking me up into. the attic and showing
me the play-room that he had'there.

Q. All over  the house? ;

A." All over the house; .

Q. Did anything special - take place, or
any eonversation take  place with refer-
ence to the billiard table? .

A, Yes, sir,
Q. What was that? =

Cauld Teach Billiard¢ Playing

" A. Hé showed me his billiard féom, and
bitard table
g

that I will have here,” And be say
can have some games lere together.” .
I said I jdidn’t understand English bil-
liards; anfi he sa., “Well, ¥ will show

{ that would be attendant mpon

ker; and 1 said, “‘Yes, if it is In goed or-|'

A. Yes. They were sinking for water|

he | Ing ‘and conversing with him in 1899.

and show- |

nd | ing

. Orrawa, ONTARIO.
34 Union S¢,, Sept. 18th 1905.
it gives me much pleasure
to certify that “Fruit-a-tives”
have entirely cured me of a
disagreeable skin disease.
I ad ul rash om
‘my face, arms and hands, the:
rash .was red and itchy and
my face and hands were feas-
full, sw:llen‘.! §t hada pun‘%:
my back. and T was
1 was advised to m‘sg!it-‘
a-tives” to purify the blood
and 1 am very thankful that.I
took this medicine. After I

AL O ——

bas been for years. Iwant to
thank “Fruii-a-tives” for this
t cure—as before I used

S G, Rl
tablets, 1 w::'mq: bet(er:; 1) Mrs. F. Mailhiot,

"Phis case of Mrs. Mailhiot proves one great truthi—that you can’t
CURE pimples, blackheads, blotches, red rash and other skin diseases -
with salves and ointments.

Simply because’ the disease is not ' with the skin but WITH
THE BLOOD. ‘The skin trofible is the RESULT of blood trouble.

‘‘Fruit-a-tives’’ proves this because when salves and ointments
are left off_and ‘‘Fruit-a-tiyes” taken to purify and enrich the blood,
the skin- diseases are cured to stay cured.

Pimples, red rash, eczema etc., come from disease of one of three
»rgans—liver, kidneys or stomach. It.may be all three—but certainly
one. And this one affects the other two,

And there will be skin disease A

—as long as the bowels are constipat

—as Tong as the kidneys retain urea or tisssue waste

—as long as the stomach does not digest food properly and
the body is improperly nourished ;

Ointments won't cure—salyes won’t cure—soaps won't cure.
Because the trouble is the BLOOD—not the skin. But. ‘‘Fruit-a-
tives” will -cure—*Fruit-a-tives”” do cure—because “Fruit-a-tives'
PURIFY THE BLOOD.

“Fruit-a-tives’” act on the liver—stimulate it to excrete more
bile—and thusmake the bowels move regularly every day. This rids
the system of one source of blood poi . 'These famous liver
tablets act on the kidneys—prevent the formation of excessive urc
acid—and insure the kidneys being strong and heaithy. They act
on the skin—strengthen the glands and stimulate them to throw off
the impurities which the blood brings to them.

With bowels, liver, kidneys, stomach and skin working groperly
~the blood is pure and rich—and there can be no pimples or lemishes
to mar the complexion. )

¢ At all druu:

or sent postpaid on receipt of price—
lbozothuxﬁht"..s&P

«Q. Did he have any assistance during
those' times? ¥
. A, 1 neyer saw him assisted.

Q. Before we go on with the marriage
agdin; can .you ‘give any ldea how often
you saw him at his office after he went
over to San Leandro?

A. Well, I suppose, a couple of times a
week; there might have been an inmterval
when he was sick, [ think there was; but
at other times, a:couple of times a week

billiard table a good deal
what - James’ table eost bim.
Q. T see. Was tuere any conversation
that you had with him; that you remen-
ber, with ' reference  to marriage license
for the .marriage? 5 4 ;
A. Yes, sir. '
Q. What was that? ")
A. 1 remember that he asked me to se-
etire the “marriage license .for him. And
we bad talked the matter over previously
as to 'Whewﬂ;xlztd could :l)& eotr.)tame(i in Ala-| at least,
med.’ pounty - ‘kept e R Q. Now,
B e T patuhen | foom. fhedsy e ot you
T g b i g
£ \ : ‘y erence to memory; that is, in connec-
Q. And why, what particular point Was | ¢ioy with the matters that you discussed
there, If any, about that? g L 21
- Mrs.

% Becanse he had been Jivin with h'hn,hﬂut o’;ro\:ltl :be ft. e only wag‘
Wallace for: sometime prevlouﬁy, without | 77} could have, of. course, of judging thay?

£t i
it being known that he was married to her, A Woll, T would sty N6t SOeE M

‘c'heaper than

house, that 1 had beea to D ure
He said he knew_ all the n and cran-
nies around there, becduse he had fished
all in around there with an Indian fre-
quently. 3t
Q.  Speaking generally, how did you find
his memory in connection with your vari-
ous’ conversations with him?

those accasions how did you find him, sb
far as his conversation, busimess, " and
otherwise, with you, is comeerned?. . .~
*_A. As nsual; clear and rational,

Q. You say as usual. -Did you notice
any change in that respect from
earlier years, say tem xears before and
18097

A..No, sir. )

Q. What was his manner of speech duor.
ing that time, speaking apart from the ex-
pression of the ideas, but his manner of
speech, Pas to how he spoke? Do you wua-
derstand what 1 mean?

A. Not guite, sir.

Q. Articnlation, for Instance?

A. 1 said he spoke clearly. _

Q. And I nnderstand that to refed to the
ideas he expressed. ~eIf us then with ref-
erence to the ideas?

A. He articulated distinctly,

Q. There has been evidence here about
his mumbling; did you ever hear him mum-
ble? - t must have been the latter part of

A. I nevetr heard him mumble when he| getober; I did not return’until ‘tive. 15th.
was walking around. Again at p. 629; 5 e

Q. Did you ever hear Q. 1s there any other  businesg—you
when he was sober? mentloned one or two matters—is there

& Nog . : . any other business transaction that yon

Q. Whiat do you say about his business|remember having with Alexander Duns-
dealings with yeu, ‘and business conversa-| mpjr in 1890, shortly before hel lett for-
tion with you? How did they strike you?| New York? :

A. That he did business In a businesslike | " &  yes, y
way. Q. at was it? 5 :

Q. Was there any change In_either of | . A" 1t was a matter of a rebate on coal
those respects that you noticed? And if{tnat: T had purchased sometime previous.
So. bétween his earlier ‘years, suy: teh| O f gee . How dld that question arise?
A,
#

nsg. ‘(l!‘i‘ig,er:ncer in_ that

they had been secretly married tgr aamib when' I got back-there he wanted to know
he¢ wanted to kuow how far I had gone:
as to marrying Mrs. Wallace?
of Comox, back of the: Union mines t:;lrc
his brother James about his marfying Mrs. he said,
no,- I had not. He wanted to know if I
you, tbo, apart from that? 4 S
marry her or not? 3
thought,
©.Q. New, you say that you
Lat the weuwng?
because he seemed to recall these 'inel-
A, At Mprs. Agnew’s house.
and 1 said yes. He wanted to.
' Because the trip from Nanalmo to Vie
Q. Now, before 1 go on with the ac- ! > ¢
ous v \
times that you have told us. about meat; . His Memory Good
tlon. ¥ connection  with ; hing
how did you find his meémory?
., efght or
ten years_.earlier? - N
sation be, the one fhat had with him
A. That was in.the ‘month of ‘October

B B oot R e 1 s OO e e el ik
all about miy trip up here; he wanted to
time. : y . hEnow how .sey treated me up here, and
Q. Did he have any talk with yeu prior
. 1 told him that I had been up to Comox;
A. Yes, sir., He asked me when 1 was|he wanted to know If 1 had gone back
going North to visit Victoria and talk with
and fished in the lake, because,
Wallace, i there were* very fine fishes. 1 told Rim
Q. And did he discuss the matter with
had seen the house he lived in at Dep?:ti
A. Yes, ; ;.. |ure Bay. I said no, I hadn’t npoticed t
Q. That 1is, as to whether ~he should B
A, Yes; he asked me what 1
and I told him 1 thought he ought to,
discussed  the
obtaining '0f the marriage license with
him? ou were present also, I belleve,
A. Yes, sir:, ; 1 di to - "
Q. %hote did you first meet him the (}ny A. Well, blg memery geemed: to be good
ot the wedding? dents, He asked me it T was at Nanatmo
» 2 ;Vhbo it w&! thel;?u IR b and saw the house that the Meq l'fl"l'
5. RHEDS e Mt 89 1< BEUON had gone down to Nauaimo by boat or
Rev, Shaw, Mrs, Wallace, Lonise,  fr. T 5 4 )
Lowe and Mr,' Dunsmuir, . ° / g‘hm t Yy il and.he and &
torig’ By water was more ‘bea ;
count ‘of the wedding, Mr, Taylor, I wanpt
to ask you with reference to these varl the trip from Napalmo to, Comnx‘f i i
" Q. Now, the conversation you had with
Mm in  your business, and the conversa:
n
showing you over the house, in connection
with wue improvements there, 80 on,
A, Good,
" “Q. Did you find
between year
‘A.°T «idn’t notice any difference. . . -
Q. About when wou‘lg that last conver-
after you were u Nortmere. when you
came up to Victoria, as you describe?
that I returped, 1899, . . . -
Q. You got t-x;'qck in oct.;:ber, 1899; Vand

you' subsequently saw Bim

A. Yes, .
i ortly after getting Dback?
T %, Gavs After U réturned.
. Do you remember whether it was the
en; y Icn' latter part of Qctober?

him mumble

e,
yeara before, and the year 1899, except | r 0 1 ‘;ud'beén"spuk!nx to. him
and statilg that 1 wanted to have the mat-
ter settled up. %ig 3
Q. How did it arise; what matter was it?
A. Oh, it was a matter that had been
sgreed hetween us that I was'to get a re-
bate en a large roportion_ of screenings
that wae coming In the coal
‘Q."And - that ‘you -say had been agreed
between  you? .
A, Yes.
. Q. And when you say between you, what
do you mean? v e
A: Between Mr, Dunsmuir and myself.
‘ Q. And when 4id youi see him with ref-
etente to that In order to get the settle-
ment that you speak of?
A, T saw him shortly before he was mar-
rled; I don’t remember the exact date.
; 2, Where did you see him?
¢A."1 saw him in the office.
Q. 'Whose ‘Olutc:
&. Dunsmuir & Son’s,
Q. And what took place; what was the
l'mA(mnt 7% repate that yoil ‘were to get?

when he was ill or drunk?

A. Well, we dld not talk as much busi-
ness in the Jater.years, of course, because
he Had a manager at the office,

Q. Yes; but when we did talk bueiness
he weemed to be just as clear as formerly.
¢ Q, Yes, what was his manner of walk-
ing? You told how you walked aronnd
with him a good many times.

A. He always was a slow’walker, wonld
not durry. ’ :

Q. Anything -peculiar about his ‘feet—lift-
ing his feet, or anything of that sort? ;

. n't notlce anything. F

Q. Evidénce has been given as to. his
dragging his feet; dld you ever natioe any-
thing of that kind? .

. A..Never noticed that, sir. I will say
in that connection, in going into the house,
when the house was being Dullt, ‘that we
ased to go in the back way and walk.
along some planks; there were no ste{m at
thet tiine, and: we would walk up plank
4o get into the house, and we would go
»bacg the game way.
. What “length would those planks be?
. The planks were, ‘1. suppose, 15 or
20 feet; a couple of twelve-Inch’ planks,
Q. Had he’ ever any difficulty in walk-

up? -
Al 130; a little slow and careful, but not
any more difficulty than an ordinary man

Q. Was there so much a tom, or how?
/A It was to be; I.think it was to be
25 cents a ton, as I remember . It.
. Q. And what took place between you.
and him in the office? o4 y
A. As I sald fo him that 1 wished that
he would settle that up; and I had the

you.” Amd he says, ‘I ‘am getting my

would have. (Continued on Page Six.) .




